
Referat af bestyrelsesmøde den 03.09.09 

Fraværende: Birgitte Madsen 
 

Referat fra sidste møde godkendt 
 

Økonomi – regnskabet er OK, men likviditeten stadigvæk lidt dårlig. Tilskuddet fra kommunen er 
nu på plads. Helle har stadigvæk fokus på ”de langsomme” betalere, og det hjælper naturligvis også 
på likviditeten. 
 
Derudover er der fokus på hvor meget vi køber ind, og hvem der køber ind. 
 
Pia har meddelt at hun stopper som kasserer for SKRK grundet sygdom. Det tager bestyrelsen til 
efterretning, og ønsker Pia god bedring fremover. FK vil søge efter ny løsning. 
 
For at få markedsført SKRK og få os lidt mere på landkortet foreslås der, at vi annoncerer lidt mere 
evt. med hjælp fra sponsorer, da annoncering jo er dyrt.  
 
Vi skal gøre lidt mere ud af vore pressemeddelelser, og der igennem gøre mere opmærksom på 
SKRK. JN skriver gerne pressemeddelelse til aviserne, hvis folk kommer med resultater eller andre 
ting, som skal frem i pressen. 
 
Elevskolen – Der er fuld drøn på elevskolen og riget fattes heste og ponyer !!! Vi kan ikke følge 
med efterspørgslen, og må sige nej til nye elever. Underviserne skal være til stede 15 min. Før 
undervisningstimen begynder. Dette indskærpes til næste undervisermøde. 
 
Holdtimer springning – når indesæsonen begynder laves springtimerne om til hele timer. Jacob 
informerer herom i god tid.  
 
Vandskade Rytterstuen – FK kontakter forsikringen omkring vandskade i loftet i Rytterstuen.  
 
Sponsorskilt i store ridehal – FK kontakter banken og informerer dem om, at skiltet vil blive 
nedtaget mod betaling !  
 
Stævner næste år – forslag til stævner er sendt ud. JL mener, at vi skal have lidt flere stævner, for at 
gøre SKRK kendt. Vi har jo faciliteterne. Stævneudvalg og JL kigger planerne igennem og vi 
holder et møde ang. terminer. 
 

Skive, den  
 
10.09.09 
 
Jane Neess 
Referent. 


